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Protokół nr LXXI 
 

z LXXI Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie, która odbyła się 28 listopada 2023 roku w Sali 

konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:05,  

a zakończono o godz. 20:25 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył LXIII Sesję 

Rady Miejskiej w Brwinowie, powitał zgromadzonych gości, a w szczególności pułkownika 

Waldemara Kruszyńskiego, honorowego obywatela gminy Brwinów oraz przedstawicieli  

18 Pułku Saperów z Niska noszącego imię pułkownika Franciszka Niepokólczyckiego, Pana 

majora Grzegorza Wieliczko oraz starszego chorążego sztabowego Pana Wiesława 

Kotlewskiego. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad LXIII 

Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie. Stwierdzając jednocześnie prawomocność obrad przy 

udziale 15 Radnych. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. ustanowienia roku 2024 Rokiem Pułkownika Franciszka Niepokólczyckiego 

(RM0006.845.2023); 

5.2. zmiany uchwały nr LVIII.681.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 

2022 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2023-

2034 (RM0006.849.2023); 

5.3. zmian w uchwale budżetowej nr LVIII.682.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2022 roku (RM0006.850.2023); 

5.4. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok 

(RM0006.846.2023); 

5.5. obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok 

(RM0006.847.2023); 

5.6. przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 

2030+” (RM0006.831.2023); 

5.7. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Owczarnia gmina 

Brwinów (Harfowa) (RM0006.840.2023); 

5.8. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Owczarnia gmina 

Brwinów (Pięciolinii) (RM0006.841.2023); 

5.9. wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Brwinów udziału w nieruchomości położonej 

przy ul. Dworskiej 3 w Brwinowie (działka nr ew. 14 obręb 5) (RM0006.842.2023); 

5.10. rozpatrzenia petycji dotyczącej ustanowienia dotacji dla podmiotów prowadzących 

niepubliczne żłobki i kluby dziecięce na terenie gminy Brwinów (RM0006.843.2023); 

5.11. przyjęcia statutów Sołectw z terenu gminy Brwinów (RM0006.844.2023); 
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5.12. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu z przeznaczeniem na 

organizację powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej (RM0006.848.2023); 

5.13. przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Brwinów na lata 2024 – 2026 

(RM0006.851.2023); 

5.14. uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2024-2026 dla gminy 

Brwinów (RM0006.852.2023); 

5.15. przyjęcia „Rocznego programu współpracy gminy Brwinów z organizacjami 

pozarządowymi na 2024 rok.” (RM0006.853.2023); 

5.16. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez strażaka 

ratownika oraz kandydata na strażaka ratownika ochotniczych straży pożarnych 

mających siedziby na terenie gminy Brwinów (RM0006.854.2023); 

6. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował radnych, że od chwili powiadomienia o sesji wpłynęły 

dodatkowe projekty uchwał z wnioskiem Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad,  

zaproponował jednocześnie o rozszerzenie porządku obrad poprzez ich dodanie w punktach: 

5.17. zmieniająca uchwałę nr XLI.420.2013 z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brwinów 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (RM0006.856.2023); 5.18. wyrażenia 

zgody na nabycie działek położonych w Biskupicach (działka nr ew. 135 oraz działka nr ew. 

86/5 obręb Biskupice) (RM0006.857.2023). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie: 5.17. zmieniająca uchwałę nr XLI.420.2013  

z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brwinów oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów (RM0006.856.2023); 5.18. wyrażenia zgody na nabycie działek położonych  

w Biskupicach (działka nr ew. 135 oraz działka nr ew. 86/5 obręb Biskupice) 

(RM0006.857.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Marek 

Winiarski, Rafał Wysocki 

NIEOBECNI (4) 

Adam Adamczyk, Dariusz Krzemiński, Firmin Słojewski, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że Rada Miejska zmieniła porządek obrad jednogłośnie. 
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3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński omówił bieżące sprawy, dotyczące działalności Urzędu m.in. 

przetargi, wyróżnienia, inwestycje. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił wyniki analizy, 

wykonanej przez Naczelnika Urzędu Skarbowego oświadczeń majątkowych, złożonych przez 

radnych oraz zgodnie z pismem Wojewody Mazowieckiego, dotyczącym analizy oświadczeń 

Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Burmistrza. Przewodniczący złożył życzenia 

urodzinowe Radnej Aldonie Górniak, która ukończyła pełne osiem-naście lat, wraz  

z Burmistrzem Arkadiuszem Kosińskim wręczył kwiaty. 

Głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Zbigniew Bartosik informując, że w minioną 

niedzielę odbył się konkurs fotograficzny sołectwa Kanie, zorganizowanego przez Świetlicę  

i Koło Gospodyń Wiejskich, ze zgłoszonych prac wyróżniono 12 i upubliczniono w formie 

kalendarza. 

 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

5.1. ustanowienia roku 2024 Rokiem Pułkownika Franciszka Niepokólczyckiego 

(RM0006.845.2023). 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński omówił projekt uchwały. Następnie bliższe szczegóły 

sylwetki pana pułkownika Franciszka Niepokólczyckiego i jego biografię przedstawiła Pani 

Dyrektor Anna Kurman, w krótkiej prezentacji (stanowiącej załącznik do protokołu). 

 

Głos zabrał major Grzegorz Wieliczko, który przedstawił zarys historyczny swojej jednostki, 

której patronem jest pułkownik Franciszek Niepokólczycki oraz zapewnił, że pułk gotów jest 

wspierać gminę Brwinów we wszystkich przedsięwzięciach związanych z obchodami 

upamiętniającymi jego patrona. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński dziękując za deklarację współpracy ze strony 

pułku oraz przedstawił kalendarz główniejszych wydarzeń zaplanowanych z tymi obchodami. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia roku 2024 Rokiem Pułkownika Franciszka Niepokólczyckiego 

(RM0006.845.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Firmin Słojewski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński dziękując za podjęcie decyzji i zobowiązał się do 

pełnej staranności, aby wydarzenia w roku 2024 jak najlepiej upamiętniły wybitnego rodaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki ogłosił 15 minutowa przerwę  

w obradach. 

 

5.2. zmiany uchwały nr LVIII.681.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2023-2034 

(RM0006.849.2023). 

 

Skarbnik Elżbieta Dolota omówiła projekt uchwały WPF oraz budżetowej, w szczególności 

skupiając się na autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że oba projekty uchwał wraz z autopoprawkami zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez komisję. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LVIII.681.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2022 roku 

w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2023-2034 

(RM0006.849.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.3. zmian w uchwale budżetowej nr LVIII.682.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2022 roku (RM0006.850.2023). 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej nr LVIII.682.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2022 roku (RM0006.850.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.4. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok 

(RM0006.846.2023). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok 

(RM0006.846.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Krzemiński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.5. obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok 

(RM0006.847.2023). 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska, Aldona Górniak poinformowała,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok 

(RM0006.847.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5.6. przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 2030+” 

(RM0006.831.2023). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 2030+” 

(RM0006.831.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, 

Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Kühn 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.7. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Owczarnia gmina 

Brwinów (Harfowa) (RM0006.840.2023). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały, jak 

również kolejny dotyczący ulicy Pięciolinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska, Aldona Górniak poinformowała,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała oba projekty dotyczące nazw ulic. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Owczarnia gmina Brwinów 

(Harfowa) (RM0006.840.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Krzemiński, Michał Segit 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 
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5.8. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Owczarnia gmina 

Brwinów (Pięciolinii) (RM0006.841.2023). 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Owczarnia gmina Brwinów 

(Pięciolinii) (RM0006.841.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Segit 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.9. wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Brwinów udziału w nieruchomości położonej 

przy ul. Dworskiej 3 w Brwinowie (działka nr ew. 14 obręb 5) (RM0006.842.2023). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały  

ze wskazaniem, iż jedynie 5 głosów było za, przy 4 przeciwnych i 1 wstrzymujący się. 

 

Głos zabrał Radny Andrzej Guzik pytając o cenę za metr kwadratowy tej transakcji. 

 

W odpowiedzi głos zabrała Geodeta Gminny Ewa Sobierańska informując, że cena za metr 

to 602 złote. 

 

Głos zabrał Radny Karol Kühn zwrócił uwagę, że na poprzedniej sesji wyrażana była zgoda 

na prawo wykonania pierwokupu działki w tym miejscu i jak dobrze rozumie jest to druga część 

działki, a zostaje jeszcze tam, z tego co wynika z uzasadnienia do uchwały 3/64 u osoby 

fizycznej. Czy cena, za którą teraz jest proponowany zakup jest na podobnym poziomie,  

co cena przy pierwszej transakcji ? 

 

Głos zabrała Geodeta Gminny Ewa Sobierańska odpowiadając, że cena jest na tym samym 

poziomie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Brwinów udziału w nieruchomości położonej przy 

ul. Dworskiej 3 w Brwinowie (działka nr ew. 14 obręb 5) (RM0006.842.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Lidia Iwoła, Dariusz Krzemiński, 

Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Adam Adamczyk, Andrzej Guzik, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Karol Kühn, 

Paweł Nyc, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

Radny Andrzej Guzik poprosił przewodniczącego o zgłoszenie do protokołu o omyłkowym 

zagłosowaniu jako wstrzymanie się, a chcąc głosować na tak. Omyłkę uzasadniając 

zawieszeniem się tabletu. 

 

5.10. rozpatrzenia petycji dotyczącej ustanowienia dotacji dla podmiotów prowadzących 

niepubliczne żłobki i kluby dziecięce na terenie gminy Brwinów (RM0006.843.2023). 

 

Z-ca Burmistrza Jerzy Wysocki wprowadził do zapisów projektu uchwały oraz 

poinformował o zamiarze przez Urząd wprowadzenia od 1 września przyszłego roku 

„Brwinowskiego bonu żłobkowego” w wysokości 500 zł. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniew Kurządkowski 

informując, że przedstawiciel osób składających przedmiotową petycję uzyskał już wiedzę na 

temat zaproponowanego projektu uchwały uznając, że jest zaskoczona tak szybkim działaniem 

oraz była zadowolona z proponowanej od września dotacji. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej ustanowienia dotacji dla podmiotów prowadzących 

niepubliczne żłobki i kluby dziecięce na terenie gminy Brwinów (RM0006.843.2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.11. przyjęcia statutów Sołectw z terenu gminy Brwinów (RM0006.844.2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki poinformował, że w 

projekcie uchwały zamieszczony jest jeden statut i to w formie poglądowej, ponieważ 

przyjmując tę uchwałę uwzględniamy wszystkie 15 statutów konkretnych sołectw i te statuty 

będą stanowiły załączniki do niniejszej uchwały. 
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Głos zabrał Radny Michał Segit zwracając się z prośbą o przypomnienie drogi prawnej po 

ewentualnym przyjęciu statutów, czy później i w jaki sposób będą możliwe ewentualne zmiany 

do poszczególnych, pojedynczych, statutów przez Radę Gminy. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki wyjaśniając, że zmiany 

są możliwe i to jest zapisane nawet w ostatnim paragrafie statutów. Tam są wskazane również 

podmioty uprawnione do wnioskowania o zmianę. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia statutów Sołectw z terenu gminy Brwinów (RM0006.844.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Segit 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 

 

5.12. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu z przeznaczeniem na 

organizację powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej (RM0006.848.2023) 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej 

(RM0006.848.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5.13. przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Brwinów na lata 2024 – 2026 (RM0006.851.2023). 

 

Głos zabrał Burmistrz Jerzy Wysocki omawiając autopoprawki wprowadzone to projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały wraz  

z autopoprawkami. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii w gminie Brwinów na lata 2024 – 2026 (RM0006.851.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.14. uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2024-2026 dla gminy 

Brwinów (RM0006.852.2023). 

 

Głos zabrał Z-ca Burmistrza Jerzy Wysocki wskazując na wprowadzone interpunkcyjne 

autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2024-2026 dla gminy Brwinów 

(RM0006.852.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5.15. przyjęcia „Rocznego programu współpracy gminy Brwinów z organizacjami 

pozarządowymi na 2024 rok.” (RM0006.853.2023) 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Rocznego programu współpracy gminy Brwinów z organizacjami pozarządowymi 

na 2024 rok.” (RM0006.853.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.16. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez strażaka ratownika 

oraz kandydata na strażaka ratownika ochotniczych straży pożarnych mających siedziby  

na terenie gminy Brwinów (RM0006.854.2023). 

 

Z-ca Burmistrza Jerzy Wysocki omówił autopoprawki wprowadzone do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez strażaka ratownika oraz 

kandydata na strażaka ratownika ochotniczych straży pożarnych mających siedziby na terenie 

gminy Brwinów (RM0006.854.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5.17. zmieniająca uchwałę nr XLI.420.2013 z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brwinów 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (RM0006.856.2023). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XLI.420.2013 z dnia 10 czerwca 2013 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brwinów 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (RM0006.856.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.18. wyrażenia zgody na nabycie działek położonych w Biskupicach (działka nr ew. 135 oraz 

działka nr ew. 86/5 obręb Biskupice) (RM0006.857.2023). 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 

Matysiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głos zabrał Radny Andrzej Guzik składając ogromne podziękowania Panu Burmistrzowi 

oraz Geodecie Gminnemu za te negocjacje, i że po 90 latach prób przyjdzie taki dzień,  

że u notariusza zostanie podpisana umowa kupna tej działki, a dzięki temu będziemy bezpieczni 

o przyszłość OSP Biskupice. 

 

Głos zabrał Radny Michał Segit prosząc Burmistrza Arkadiusza Kosińskiego o zarys 

historyczny tej sprawy, który piękne podsumuje prace dążeniowe do finału jakim jest ten 

projekt uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński przedstawiając historię Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Biskupicach. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie działek położonych w Biskupicach (działka nr ew. 135 oraz 

działka nr ew. 86/5 obręb Biskupice) (RM0006.857.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia 

Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata 

Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał 

Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew 

Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Karol Kühn 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że protokół został przyjęty. 

 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski 

 

Głos zabrał Radny Karol Kühn składając na ręce Burmistrza Sławomira Walendowskiego 

podziękowania dla prezesa BPWiK za poprawę świadczenia usług w ramach usuwania awarii. 

 

Głos zabrał Radny Andrzej Guzik i w przeciwieństwie do swojego rozmówcy poprosił  

o wzmożony nadzór nad spółką, ze względu na niedokończone działania oraz ze względu na 

sytuacje, które się ostatnio zdarzają, że podczas awarii zamykane są duże kwartały terenu  

ze względu na zardzewiałe zasuwy. 

 

Głos zabrała Radna Marta Bartos odnośnie przystanków autobusowych przy ulicy 

Słowackiego róg Mickiewicza. Ta lokalizacja jest bardzo wskazana, ale 100 m dalej przy  

ul. Franciszkańskiej usytuowany jest kolejny przystanek. 

 

Głos zabrał mieszkaniec gminy w sprawie braku uchwalonego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części Otrębus. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński odnosząc się pokrótce do tematów poruszonych 

przez Radnych. Wyjaśnił również kwestie dotyczące uwag wskazanych przez mieszkańców 

Otrębus. 
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8. Zamknięcie sesji 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie LXXI Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik: 

- prezentacja sylwetki pana pułkownika Franciszka Niepokólczyckiego 

 

 

 

 
Przygotował: Łukasz Dybała 


